
 

Αθήνα, 26 Μαρτίου 2025  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς την κυρία Υπουργό Πολιτισµού  

Θέµα : Υπάρχει σχέδιο για την διάσωση και πολιτιστική αξιοποίηση του κινηµατογράφου 

“Άστρον” στους Αµπελοκήπους της Αθήνας;  

 Ο κινηµατογράφος Άστρον στους Αµπελόκηπους χαρακτηρίστηκε ως νεότερο µνηµείο σε 

ότι αφορά το κέλυφος του, το φουαγιέ του και την λειτουργία του ως κινηµατογράφος καθώς 

αποτελεί ένα τοπόσηµο του σύγχρονου πολιτισµού της Αθήνας. Το κτίριο σχεδιάστηκε από τον 

ακαδηµαϊκό αρχιτέκτονα Σόλωνα Κυδωνιάτη, µε εµφανή τα αρχιτεκτονικά στοιχεία αρ ντεκό, και 

χαρακτηριστικά του, το εντυπωσιακό φουαγιέ, την µαρµάρινη σκάλα του και τον αναβαθµισµένο 

εξώστη του. Το κτίριο ξεχωρίζει επίσης για το γεγονός ότι σχεδιάστηκε και δηµιουργήθηκε 

αποκλειστικά για χρήση χειµερινού κινηµατογράφου.  

 Όµως, σήµερα, το κτίριο παραµένει εγκαταλελειµένο στη φθορά του χρόνου, ενώ κατά 

διαστήµατα παρατηρούνται παρεµβάσεις υποβάθµισης του. Το πάγιο αίτηµα της κοινωνίας των 

πολιτών της περιοχής είναι το συγκεκριµένο µνηµείο να αξιοποιηθεί ως χώρος πολιτισµού µε την 

συνεργασία του Υπουργείου Πολιτισµού και του Δήµου Αθηναίων. Σε αυτή την κατεύθυνση έχουν 

κατατεθεί δηµόσια προτάσεις από τον Πολιτιστικό Περιβαλλοντικό Σύλλογο Κέντρου 

Αµπελόκηπων, οι οποίες έχουν υιοθετηθεί κι από το Δηµοτικό Συµβούλιο του Δήµου Αθηναίων, για 

την απαλλοτρίωση του κτιρίου από το Υπουργείο Πολιτισµού και την πολιτιστική αξιοποίηση του.  

Επειδή το κτίριο του κινηµατογράφου Άστρον στους Αµπελοκήπους αποτελεί ένα τοπόσηµο 

πολιτισµού για την Αθήνα  
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Υπάρχουν σχεδιασµοί για την διάσωση και πολιτιστική αξιοποίηση του κινηµατογράφου “Άστρον” 

στους Αµπελοκήπους της Αθήνας;  

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 




